

東扇島 (多様なロジスティクス機能の集積)

Higashi-Ohgishima (Center of various functions of logistics)

东扇岛 (汇集多种物流机能)

東扇島の概要

An Overview of Higashi-Ohgishima / 东扇岛概要

総面積443万㎡の東扇島地区は、外内貿係留施設としてコンテナバースをはじめとする25バース・岸壁延長4,151m、荷さばき地336,646㎡(専用を含む)が整備されています。また、東扇島内には物流倉庫が多数立地し、活発な物流活動が展開されています。特に冷凍・冷蔵倉庫の保管能力は約125万トンに達し、我が国随一の集積を誇っています。

The total area of Higashi-Ohgishima is 4,430,000 m2. There are 25 foreign trade wharves as well as a container wharf. The total length of the wharves is 4,151 m and the total area of the freight handling yards are 336,646m² (including exclusive yards). Within Higashi-Ohgishima, there are many distribution warehouses and development of lively distribution activities. In particular, the refrigerated warehouse has a storage capacity of approximately 1.25 million tons, boasting the largest center in Japan.

总面积443万㎡东扇岛地区,作为外内贸系留设施拥有以集装箱码头为首的25个泊位、码头延长4,151m、理货作业区为336,646㎡(包括专用区域)。在东扇岛内设有许多物流仓库,在开展生气勃勃的物流活动。特别是冷冻、冷藏仓库的保管能力达到约125万吨,堪称我国首屈一指的积聚之地。

● 供用中の岸壁 (令和5年7月現在)

Wharves in operation (As of July 2023) / 提供使用的码头(截止2023年7月)

名称		延長 m	水深 m	船型(D/W)	船席数	取扱貨物
外貿ふ頭	コンテナ 1号岸壁	431	- 14	50,000	1	コンテナ
//	3-9号岸壁	各 240	- 12	30,000	7	バラ貨物
内貿ふ頭	21-31号岸壁	各 130	- 7.5	5,000	11	バラ貨物

